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БЕОГРАД/ПОДГОРИЦА – Први потпредседник владе и министар одбране Александар
Вучић изајвио је да је за Србију сада најбитније да добије датум за почетак преговора о
уласку у Европску унију, јер то отвара пут новим улагањима, а када је реч о Косову и
Метохји нагласио да ће се влада трудити да добије највише, а изгуби најмање што је
могуће.

  

  

У интервјуу црногорској телевизији Атлас, Вучић је казао да је Србија успела коначно да
поправи своју позицију у међународној заједници и, са друге стране, да побољша своје
односе са земљама у региону.

  

"Оно што је страшно важно то је да добијемо што је могуће више инвестиција, јер ми
данас имамо, уколико бисмо добили датум, бар неколико фирми, великих светских
компанија које би дошле у Србију у том тренутку, то би био и један нови правни оквир
који би гарантовао пуну правну и економску сигурност за све који би да улажу новац у
нашу земљу", поручио је Вучић.

  

Према његовим речима, морамо да размишљамо о територији, али морамо да
размишљамо и о живим људима, о њиховим потребама, о ономе како ће да преживе
сутра.

  

Став да се у исто време може имати и Косово и чланство у Европској унији, како је
рекао, види као фразу, од које је "увек бежао", преноси РТС.
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Он је нагласио и да његова странка жели да се, у оквирима устава, уради све да Србија
добије датум за почетак преговора.

  

"Понашамо се онако како морамо и како можемо, и ја бих то дефинисао на другачији
начин, гледамо да добијемо највише за наш народ и за наше грађане, а да изгубимо
најмање што морамо, и ја мислим да је то прилично добра дефиниција", истакао је Вучић.

  

Према његовим речима, Србија се понаша у складу са задатим оквирима, и тај оквир,
како је додао, је толико узак да се све време крећемо по танкој жици - некршење Устава
Републике Србије, а истовремени наставка нашег европског пута.

  

Вучић сматра и да председник Владе Ивица Дачић Косову није понудио столицу у УН-у у
замену за север покрајине.

  

"Није ни добро ни могуће да нудимо нешто што немамо право да понудимо, тако да ја не
мислим да је он то понудио, да будем сасвим отворен, мислим да је желео да каже да
смо ми спремни за свеобухватни договор, то је био смисао и да не морамо да
разговарамо само о техничким стварима, већ да смо спремни да разговарамо о неком
дугорочнијем договору са Албанцима", објаснио је Вучић.

  

(Танјуг)
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